
Sida 1  

God Jul! 

 

Vi ska flytta hela Dipart till ett nytt och modernt kontor! 

Vi ska flytta in i det här huset! Känn på det, hur häftigt som helst. Montanahuset som det kallas är framtidens 

kontor för oss. Vi får ett helt våningsplan på 990 kvadrat helt för oss själva. Hissar rakt in i kontoret, parkering 

utanför entrén och nära till den stora leden in i Stockholm. Kan inte bli bättre! 



Sida 2  

VD på Dipart Entreprenad och ansvarig utgivare Monthly 

Vilket år 2015 har varit, puhhh, jag ska fºrsºka summera deté 
 

Om vi tittar på resultatet rent siffermässigt så vet vi att vår omsättning kommer landa runt 

285 miljoner kronor vilket är en ökning på drygt 20% mot föregående år. Vår lönsamhet 

ligger på drygt 3% vilket är mer än det dubbla mot förra året. Med andra ord har vi aldrig 

gjort ett så här bra år. Och den klart största anledningen till att det gått så här bra är att  

alla verkligen gjort sitt yttersta i alla lägen. Det hade inte gått annars. Tack allesammans! 

 

Vårt affärsområde Hus har utvecklats enormt. Våra hantverkare blir allt skickligare, jobben 

allt bättre utförda och tjänstemännen är i en klass för sig, vilken energi, vilken ambition.  

Tack Hus för ett fantastiskt år!  

 

Bygg som sysslar främst med försäkringsärenden tillsammans med Trygg-Hansa har haft  

en oerhört spännande utveckling. Antalet ärenden stiger, effektiviteten likaså och en 

organisation har vuxit fram som fungerar allt bättre för varje dag. Vi har också äntligen 

kunnat visa att vi kan få lönsamhet i affären, och tänket med ständiga förbättringar frodas. 

 

Betong har de sista tre månaderna verkligen visat var skåpet ska stå. Projekten blir alltmer 

komplexa, de allra största beställarna i Sverige är på vår kundlista och engagemanget är på 

en imponerande nivå. Även lönsamheten har stigit brant. Vi kan vara stolta över vårt Betong. 

 

Vi har tecknat ett hyresavtal med Brostaden Fastigheter gällande framtidens Dipartkontor. 

Personligen ska det bli spännande att, efter halva mitt liv, äntligen åka till ett nytt ställe på 

morgonen. Vilket lyft! 

 

Vi har fått två tunga utmärkelser under året. Giraffpriset och Botkyrka Kommuns hederspris. 

Det är ett kvitto på att vi har en HR avdelning av yppersta klass och lever vår värdegrund. 

 

Allt sammantaget så är jag oerhört glad och stolt över vad vi åstadkommit. Jag önskar Er  

alla en skön ledighet, mycket skratt med nära och kära och framförallt en välförtjänt lugn jul. 

 



Sida 3  

Vi kommer lämna Settervallska Villan, huset som  

allt började i och som är så tätt förknippat med Dipart. 

1993 flyttade Thomas och Jens in i Settervallska Villan. Högst upp i huset fanns en lägenhet och den fick tjäna 

både som kontor och bostad. Vi har haft möjligheten att hyra allt fler rum i den fantastiska villan allt eftersom 

v¬r verksamhet vuxit. Tiden och dªrmed v¬r utveckling stannar inte, nu var det dags att g¬ vidareé. 

Nära Nacka Forum, till vänster  

om infarten till Nacka Strand och 

mitt emot Mc Donalds ligger 

Montanahuset. Det riktigt känns 

att vi går in i en ny tidsepok. 

 

Kanske allra bäst är att parkering 

aldrig kommer bli ett bekymmer  

för oss. Det är också slut på 

strömavbrott, dåligt internet och 

tjocktröjor på vintern. 



Sida 4 

Här skriver Jens ett femårigt hyresavtal med  

Brostaden Fastigheter gällande Montanahuset. 

Det har varit en lång resa innan vi 

äntligen kunde sitta ner och skriva 

kontrakt. Våra krav var många och 

inte alltid lätta att få uppfyllda. 

Ett exempel var bilfrågan. Nu fick vi: 

-40 parkeringstillstånd. Alla 

tjänstemän måste enkelt kunna 

parkera framför huset. 

-10 fasta besöksparkeringar. Det 

ska vara lätt att besöka oss. 

-2 budbilsplatser precis vid entrén 

där alla våra skickliga hantverkare 

kan parkera när de ska upp till 

Jenny och hämta nycklar. 

Tomas Östman och Jens Hoffmann, bägge lika glada när de signerar hyresavtalet. Allt är reglerat och styrt in i 

minsta detalj. Det tog säkert en timme bara att läsa igenom det och alla dess bilagor. Den 1:e april kan vi flytta 

in i vårt nya kontor som är början på nästa epok i vår utveckling. 

Vår styrelse var också involverad och gav tummen upp. 

Hasse Tilly och Rune Brandinger var med och besökte vårt nya 

kontor. Rune sa òdet ªr bara att kºra, vi f¬r ett effektivare kontorò 



Sida 5 

Här är ett tidigare förslag från Brostadens arkitekté. 

När ett fastighetsbolag offererar en 

kontorslokal så ritar de upp hur det 

kan bli efter att lokalen anpassats, 

som ett litet smakprov, en s.k. teaser. 

 

Det gjorde de också åt oss. 

 

Vi har bestämt att Joachim Sehlin 

ska hålla i anpassningen av lokalen 

för våra behov. Joachims främsta 

styrka är att han är grym på att 

bygga. 

 

Janne Thorsell är givetvis inkopplad 

för att säkerställa att all IT fungerar 

perfekt.  

Janne Thorsell, vår IT chef. 

Joachim Sehlin, ansvarig för 

byggnationen och för att för- 

verkliga kreativa gruppens idéer. 

Det här är den kreativa grupp som skapats för att komma med alla 

idéer kring framtidens Dipart kontor. Uppdraget är att alla ska känna 

Waaaaoooow när de kommer till oss.  

Inga idéer är för galna, inget nytänk är fel. Låt kreativiteten flöda.  

Jaqueline, Sebastian, Peter och Max, den sk kreativa gruppen. 

990 kvm, Vikdalsvägen 50. 

Nacka, vid Mc Donalds 

Dipart Entreprenad AB. 


